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Protokół posiedzenia nr 38/2021 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 27 stycznia 2021r. od godz. 15.15 do 17.00 
 

Skład komisji - 4 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 4 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka  

Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel  

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć 

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska - Ewa Sadowska 

p.o. Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

Prezes MWiK Sp. z o.o. – Robert Popławski 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzył Marian Toruński - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Rady Miejskiej, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Komisji Marian Toruński przedstawił poniższy porządek obrad. 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

3.1. zatwierdzenia wniosku o wsparcie  ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa  

na sfinansowanie objęcia udziałów w nowotworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej  

„KZN- Północ” Sp. z o.o. i wyrażenia zgody na jego złożenie.  

3.2. wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Północ” sp. z o.o. 

3.3. sposobu sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu. 

3.4. wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej oznaczonej jako działka nr 7-358/8 o pow. 356m2, KW OL1K/00041344/1 położonej przy  

ul. Chopina w Kętrzynie stanowiącej własność Gminy Miejskiej Kętrzyn, na okres 10 lat. 

3.5. uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych. 

3.6. zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

3.7. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021. 

3.8. przekazania skargi do załatwienia według właściwości. 

3.9. przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie na 2021rok. 

4. Opinia  wniosku w sprawie  repatriacji.  

5. Opinia wniosku wspólnoty mieszkaniowej w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. 

6. Opinia projektu stanowiska w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady 

    Miejskiej  w   Kętrzynie na I półrocze 2021 roku.  

7. Wytypowanie przedstawiciela komisji do zespołu dotyczącego gospodarowania odpadami  

    w zespole garaży. 

8. Przyjęcie planu pacy komisji na I półrocze 2021 roku. 

9. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

10. Przyjęcie protokołu nr 32/20. 

11. Przyjęcie protokołu nr 33/20. 

12. Przyjęcie protokołu nr 34/20. 

13. Przyjęcie protokołu nr 37/20. 

14. Zamknięcie posiedzenia, 
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który komisja przyjęła jednogłośnie. Nie zgłoszono zmian do porządku obrad 

Ad. pkt 3 Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

3.1. 

Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie  ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w nowotworzonej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej „KZN- Północ” Sp. z o.o. i wyrażenia zgody na jego złożenie. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały przystąpiła do opiniowania przy 

udziale 4 członków jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.2. 

Następnie przystąpiono do opiniowania uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na utworzenie 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Północ” sp. z o.o. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały   przy udziale: 4 członków obecnych 

w głosowaniu jednogłośnie,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.3.  

Kierownik MOPS Marzena Utko omówiła projekt uchwały w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu 

oraz określenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały   przy udziale: 4 członków obecnych 

w głosowaniu jednogłośnie,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.4. 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki  Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr 7-358/8 o pow. 356m2, KW 

OL1K/00041344/1 położonej przy ul. Chopina w Kętrzynie stanowiącej własność Gminy Miejskiej 

Kętrzyn, na okres 10 lat. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały   przy udziale: 4 członków obecnych 

w głosowaniu jednogłośnie,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.5. 

Prezes MWiK Robert Popławski omówił uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych. 

Radna Zofia Waszkiewicz zwróciła się z zapytaniem: Czy koszty jakie generuje Ośrodek  

w Węgorzewie będą miały wpływ na cenę wody? 

Prezes MWiK Robert Popławski powiedział, że ani koszty, ani przychody z ośrodka nie mają wpływu 

na stawki za wodę. Nie można brać kosztów i przychodów z innych działalności do kalkulowania ceny 

wody. 

Radny Marian Toruński zwrócił uwagę na częste awarie instalacji przy ul. Bydgoskiej, która nie 

została ujęta w przedstawionym planie. 

Prezes MWiK Robert Popławski powiedział, że ze względu na ograniczone środki w palnie ujęte są 

inwestycje najbardziej pilne. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały   przy udziale: 4 członków obecnych 

w głosowaniu jednogłośnie,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.6. 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033 wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami 

Burmistrza Miasta. 

Radny Rafał Rypina zwrócił się z zapytaniami:  

1. czy wpłynęła opinia RIO dotycząca budżetu.  

2. czy został rozstrzygnięty przetarg na remont sieci kanalizacji Szpitalna, Szkolna. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi, że opinia RIO jeszcze nie wpłynęła, natomiast jeżeli chodzi o przetarg 

to wpłynęły  niższe oferty, w jednym czy dwóch przypadkach na tyle rażąco niskie, że należy je 

najpierw zweryfikować. Jak sprawdzimy będziemy znać realną cenę przetargu. 

Radny Czesław Ćwik zwrócił się z zapytaniem na co zostaną przeznaczone oszczędności w kwocie 

428 tyś z gospodarowani odpadami i z czego wynikają. 

Burmistrz Miasta stwierdził, że ostateczne rozliczenie roku 2020r nas jeszcze czeka, jest to istotna 

kwota, są to jednak pieniądze znaczone i mogą zostać przeznaczone tylko na gospodarkę odpadową. 

Oszczędności wynikają z szacunku i niższej ceny na bramie. 

Komisja przy udziale 4 członków obecnych w głosowaniu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 

autopoprawkę z dnia 26 stycznia 2021r. do projektu uchwały. 

Komisja przy udziale 4 członków obecnych w głosowaniu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 

autopoprawkę z dnia 27 stycznia 2021r. do projektu uchwały. 

Następnie Komisja przy udziale 4 członków obecnych w głosowaniu jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowała  projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

3.7.  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Kętrzyn na rok 2021 wraz z autopoprawką Burmistrza Miasta z dnia  27 stycznia 2021r. 

Komisja przy udziale 4 członków obecnych w głosowaniu jednogłośnie. pozytywnie zaopiniowała 

autopoprawkę z dnia 27 stycznia 2021r. do projektu uchwały. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wniosła uwag i Przewodniczący  

Komisji przystąpił do jej opiniowania przy udziale 4 członków, obecnych na sali, w głosowaniu  

2 głosy „za” 2 głosy „wstrzymujące się”  – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz  

z autopoprawką. 

3.8. 

W tej części posiedzenia komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie przekazania skargi  

do załatwienia według właściwości. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały   przy udziale 4 członków obecnych 

w głosowaniu jednogłośnie,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.9. 

Następnie komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie na 2021rok. 

Radni nie wnieśli uwag do planu na 2021r. 

Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. pkt 4. 

Komisja omówiła wnioski w sprawie  repatriacji rodzin z Kazachstanu. 

Radny Rafał Rypina stwierdził, że jest za tym aby w ciągu trwającej kadencji przyjąć jedna rodzinę 

ubiegającą się o repatriację, jeżeli pojawią się takie możliwości. 

Komisja w głosowaniu 2 głosami „za” negatywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

Ad. pkt 5.  
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Następnie Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki  Katarzyna 

Jezierska omówiła wniosek wspólnoty mieszkaniowej przy ul. M.C. Skłodowskiej w sprawie zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego. 

Komisja w głosowaniu 2 głosami „za”, 2 głosy „wstrzymujące się” negatywnie zaopiniowała 

powyższy wniosek. 

Ad. pkt 6. 

Komisja zapoznała się ze stanowiskiem w sprawie  planów pracy komisji stałych na I półrocze 2021r. 

Następnie Komisja przy udziale 4 członków obecnych w głosowaniu jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowała  projekt stanowiska. 

Ad. pkt 7. 

Radny Rafał Rypina  zaproponował kandydaturę Mariana Toruńskiego do zespołu dotyczącego 

gospodarowania odpadami w zespole garaży. 

Radny Marian Toruński wyraził zgodę. 

Komisja 3 głosami „za”, wybrała radnego Mariana Toruńskiego do zespołu dotyczącego 

gospodarowania odpadami w zespole garaży. 

Ad. pkt 8. 

Komisja przystąpiła do omówienia planu pracy komisji na I półrocze 2021r. 

Radny Marian Toruński zaproponował, aby komisja raz na kwartał otrzymywała wstępną  analizę 

dochodów i wydatków poza planem pracy komisji. 

Komisja przy udziale 4 członków obecnych w głosowaniu jednogłośnie przyjęła  poniższy plan pracy 

komisji na I półrocze 2021r. 

1. Zapoznanie się ze stanem realizacji inwestycji realizowanych przez Gminę Miejską Kętrzyn. 

2. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2020 rok oraz wyrażenie opinii w 

sprawie udzielenia absolutorium. 

3. Monitoring bieżących programów i inicjatyw związanych z pozyskiwaniem środków 

zewnętrznych. 

4. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw skierowanych do komisji. 

5. Opiniowanie projektów uchwał i stanowisk na sesje Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Ad. pkt 9. 

Radna Zofia Waszkiewicz zwróciła się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady Miejskiej Rafała 

Rypiny: Czy w związku z hybrydowym  trybem pracy rady nie należy wprowadzić zmiany w zapisach 

statutu miasta? 

Rafał Rypina udzielił odpowiedzi, że na razie nie widzi takiej potrzeby, gdyż  obecne przepisy prawa 

w ocenie radnego zezwalają na taki tryb prowadzenia sesji.  

Radny Rafał Rypina zwrócił uwagę, że zgodnie z ustawą o dostępności, wszystkie nagrania z sesji, 

które są publikowane  powinny posiadać napisy.   

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel przyznał rację radnemu i powiedział, że transmisje z sesji nie są 

dostosowane do wymogów ustawy, gdyż dostosowanie jest bardzo kosztowne. 

Ad. pkt 10. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół nr 32/20. 

Ad. pkt 11. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół nr 33/20. 

Ad. pkt 12. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół nr 34/20. 

Ad. pkt 13. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół nr 37/20. 

Ad. pkt 14.  
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Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął  posiedzenie. 

  

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Irena Małachowska 

 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 
 

(-) Marian Toruński  
 


